

MANSOUR ALSHAHRANI



+966509492070



me@mansoor.com



4765 Alriyadh St and Alnkheel,
Bisha 67716 Saudi Arabia

GRAPHIC DESIGN

WEB DEVELOPMENT

DIGITAL MEDIA

PROFILE

A highly motivated web design graduate with a BS from Miami University of Art & Design (GPA 3.66). Eager to create the best graphic designs, websites and delivering unforgettable digital media experiences. Designed 10+ websites and brands identities for friends and family.

EDUCATION

Miami University of Art & Design

2020 - 2021

Bachelor of Fine Arts in Graphic & Web Design

3.66 of 4 GPA

Art Institute of Philadelphia

2014 - 2017

Associate Degree in Web Design & Interactive Media

- Dean's list, GPA 4 of 4 in Fall quarter of 2016
- Best of the quarter award in Intermediate Scripting course in Winter quarter 2016
- Best of the quarter award in Web Design Workshop course in Spring of 2016
- Best of the quarter award in Dynamic Web Scripting course in Summer of 2016
- Best of the quarter award in Ecommerce Site Design course in Fall of 2016
- Best of the quarter award in Net Broadcasting course in Fall of 2016
- Best of the quarter award in Digital Portfolio I course in Spring of 2017
- Best of the quarter award in Interactive Motion Scripting course in Spring of 2017
- Best of the quarter award in Designing for Server Side course in Spring of 2017
- Best of the quarter award in Senior Project Application course in Spring of 2017

SOFT SKILLS

- Creative Thinking
- Problem solving
- Collaboration
- Listening

HARD SKILLS

- Adobe Creative Cloud
- CSS, HTML, Javascript
- PHP and MySQL
- Webmaster
- Video Editing
- Photography

LANGUAGE

- Arabic
- English

منصور الشهري

مصمم جرافيكي

مطور مواقع

إعلام تفاعلي

+966509492070

me@mansoor.com

4765 Alriyadh St and Alnkheel, Bisha 67716



الملف الشخصي

خريج حديث أحمل البكالوريوس في التصميم الجرافيكي و الويب من جامعة ميامي الدولية للفنون والتصميم (معدل 3.66 من 4). ذو دوافع وحماس عالي , أتطلع إلى تصميم وإبتكار حلول إبداعية من خلال الإنتاج الجرافيكي والإعلام الرقمي. أطمح أن اكون جزء من فريق عمل يقوم بإنتاج أفضل التصميمات الجرافيكية وتقديم تجارب تفاعلية رقمية لا تُنسى.

المهارات الشخصية

- حل المشكلات
- التفكير الإبداعي
- العمل الجماعي
- الإنصات

الخبرات التعليمية

2021-2020

جامعة ميامي الدولية للفنون والتصميم

بكالوريوس فنون في التصميم الجرافيكي والالويب

معدل 3.66 من 4

2017-2014

معهد الفنون في مدينة فلادلفيا

دبلوم في تصميم الويب والإعلام التفاعلي

- قائمة العميد بمعدل 4 من 4 في ترم الخريف 2016

- جائزة الأفضل في الترم في مادة البرمجة النصية المتوسطة في ترم الشتاء 2016

- جائزة الأفضل في الترم في مادة ورشة عمل تصميم الويب ترم الربيع 2016

- جائزة الأفضل في الترم في مادة البرمجة النصية الديناميكية للويب في الترم الصيفي 2016

- جائزة الأفضل في الترم في مادة تصميم مواقع التجارة الإلكترونية في ترم الخريف 2016

- جائزة الأفضل في الترم في مادة التدفق العام للشبكة في ترم الخريف 2016

- جائزة الأفضل في الترم في مادة المحفظة الرقمية ترم الربيع 2017

- جائزة الأفضل في الترم في مادة البرمجة النصية التفاعلية في ترم الربيع 2017

- جائزة الأفضل في الترم في مادة تصميم الخادم في ترم الربيع 2017

المهارات التقنية

- حزمة برامج أدوبي
- CSS, HTML, Javascript
- PHP and MySQL
- إدارة المواقع
- تحرير الفيديو
- التصوير

اللغات

- العربية
- الإنجليزية